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Zápis č. 5 z jednání Komise pro kulturu                  
a památkovou péči Rady Olomouckého kraje 
dne 19. 8. 2021 
 
 

Přítomni: Nepřítomni (neomluveni): 

Hryzbilová Monika, Ing. 
Hecsková Lucie, Ing. 
Galová Lada, Mgr. 
Hanáčková Andrea, Doc. Mgr., Ph.D. 
John František, RNDr. Mgr., Ph.D. 
Auer Radovan, Mgr. 
Čermáková Barbora, Mgr. 
Morávek Lukáš, Mgr. 
Ťulpík Josef, Ing. – předseda 
Sokolová Milada, Ing. 
Žmolíková Renáta, Ing. 
 

Hasa Miroslav 
Komárek Vít 
 

 

 Omluveni: 

 Macek Josef, Dis. 
Horký Jaromír 
Bouchal Leon, Mgr. 
Ševčík Otakar 
Vojtek Libor, Mgr., vedoucí OSKPP 
 
 

 Hosté: 
Žůrek Jan Bc., radní pro kulturu a památkovou 
péči 
Sychra David, Mgr., vedoucí oddělení kultury 
OSKPP 

 Soušková Sabina, Mgr., vedoucí oddělení 
památkové péče OSKPP  
Kučová Irena, Mgr., oddělení kultury OSKPP 
Navrátil Tomáš, Mgr., oddělení kultury OSKPP 
Novotný Oldřich, Mgr., oddělení kultury OSKPP 
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Program: 

 
1. Zahájení jednání  

2. Schválení programu jednání 

3. Vyhodnocení dotačních programů v oblasti kultury – Program podpory 

kultury v Olomouckém kraji v roce 2021 – 2. kolo; Program na podporu 

pořízení drobného majetku v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 

2021 

4. Různé 

 

1. Zahájení jednání 

Předseda zahájil jednání, přivítal přítomné a předal jmenovací dekrety členům, kteří 

se osobně nezúčastnili minulého jednání komise. 

Je přítomno 11 členů komise, tato je usnášeníschopná. 

 

2. Schválení programu jednání 

Program byl schválen bez připomínek. 

 

3. Vyhodnocení dotačních programů v oblasti kultury – Program podpory kultury 

v Olomouckém kraji v roce 2021 – 2. kolo; Program na podporu pořízení 

drobného majetku v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2021 

 

3. 1. Mgr. Navrátil okomentoval vyhodnocení dotačního Programu podpory kultury 

v Olomouckém kraji v roce 2021 – 2. kolo, následně proběhla diskuze členů komise. 

 

Usnesení 

UK-KPP/5/1/2021 Městské kulturní středisko Kojetín, příspěvková organizace  – 
návrh navýšení dotace o 50 000 Kč  
1/ schvaluje  
Výsledek hlasování: Pro 11 / Proti 0 / Zdržel se 0 

 

Usnesení 

UK-KPP/5/2/2021 LION MEDIA s.r.o. – návrh navýšení dotace o 50 000 Kč  
1/ schvaluje  
Výsledek hlasování: Pro 8 / Proti 2 / Zdržel se 1 

 

Usnesení 

UK-KPP/5/3/2021 Vyhodnocení dotačního Programu podpory kultury v 
Olomouckém kraji v roce 2021 – 2. kolo, dle přílohy č. 1 
1/ schvaluje  
Výsledek hlasování: Pro 11 / Proti 0 / Zdržel se 0 
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3. 2. Mgr. Novotný okomentoval vyhodnocení dotačního Programu na podporu 

pořízení drobného majetku v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2021, následně 

proběhla diskuze členů komise. 

Usnesení 

UK-KPP/5/4/2021 Vyhodnocení dotačního Programu na podporu pořízení 
drobného majetku v oblasti kultury v Olomouckém kraji v roce 2021, dle přílohy 
č. 2 
1/ schvaluje  
Výsledek hlasování: Pro 11 / Proti 0 / Zdržel se 0 

 

4. Různé 

4.1. Proběhla diskuze nad nad uživatelskou přívětivostí a nastavením systému RAP, 

ve kterém žadatelé o dotace podávají své žádosti. 

 

4.2. Komise projednala a neschválila poskytnutí individuální dotace Město Konice, 

která požádalo o individuální dotaci 260 000 Kč na akci: Akustické úpravy sálu v 

konickém komunitním centru – v příštím roce se předpokládá vypsání investičního 

programu. 

 

Usnesení  

UK-KPP/5/5/2021 Poskytnutí individuální dotace Město Konice, Akustické 

úpravy sálu v konickém komunitním centru 

1/ neschvaluje  

Výsledek hlasování: Pro 10 / Proti 0 / Zdržel se 1 

 

Závěr jednání 

Předseda poděkoval přítomným za aktivní účast a ukončil schůzi. 

Příští výjezdní jednání komise se uskuteční dne 13. 10. od 13.00 hod, ve Vědecké 

knihovně v Olomouci, pozvánka bude členům komise s předstihem zaslána. Dále bude 

následovat předvánoční jednání komise dne 25. 11.  

 

V Olomouci 2. 9. 2021 

Zapsala: Mgr. Sabina Soušková                       

 

 

 

        Ing. Josef Ťulpík, v. r. 

                                                                                        předseda komise 

 

Vyjádření garanta:  

 
 


